
 

 

 

PROTOKÓŁ NR XI/2011 

Z SESJI RADY MIEJSKIEJ W PACZKOWIE 

odbytej w dniu 29 września 2011 r. 
 
 
 
 
 
 

Rada liczy 15 radnych. 

Na sesji obecnych było 13 radnych. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 
Lista obecności gości uczestniczących w sesji załącznik nr 2 do protokołu. 
 
Sesja rozpoczęła się o godzinie 1015, a zakończyła o godzinie 1245 

Sesja odbyła się w sali posiedzeń Urzędu Miejskiego w Paczkowie 
 

 

 



Do pkt.1. 

Z.K. Michael Przewodniczący Rady Miejskiej dokonał otwarcia sesji, stwierdził, że ustawowy 

skład rady wynosi w przypadku gminy Paczków 15 radnych. Następnie poinformował, że na sesji 

obecnych jest 13 radnych nieobecny jest radny Marek Kupczak oraz radna Bernadeta Gołuszko 

po czym stwierdził prawomocność obrad. Powitał przybyłych gości. 

Do pkt 2. i pkt 3. 

Przewodniczący Rady Miejskiej przedstawił porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Wybór sekretarza obrad oraz zatwierdzenie protokołu z poprzedniej sesji. 

3. Ustalenie porządku obrad. 

4. Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym, 

5. Wnioski Komisji Stałych Rady Miejskiej.  

6. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Informacji o przebiegu wykonania budżetu Gminy 

Paczków za I półrocze 2011 r.”, Informacji o kształtowaniu się Wieloletniej Prognozy 

Finansowej dla Gminy Paczków za I półrocze 2011” oraz „Informacji z wykonania planu 

finansowego samorządowych instytucji kultury, których organizatorem jest Gmina 

Paczków za I półrocze 2011 r.” 

7. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy 

nieruchomości gruntowej. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji z budżetu 

Gminy Paczków dla publicznych szkół i przedszkoli prowadzonych przez osoby fizyczne i 

osoby prawne niebędące jednostkami samorządu terytorialnego, działających na terenie 

Gminy Paczków oraz trybu i zakresu kontroli prawidłowości ich wykorzystania. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji z budżetu 

Gminy Paczków dla niepublicznych szkół i przedszkoli prowadzonych przez osoby 

fizyczne i osoby prawne niebędące jednostkami samorządu terytorialnego, działających na 

terenie Gminy Paczków oraz trybu i zakresu kontroli prawidłowości ich wykorzystania. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia regulaminu głosowania w wyborach ławników do 

sądów powszechnych. 

11. Przeprowadzenie wyborów ławników w głosowaniu tajnym oraz podjęcie uchwały w 

sprawie wyboru ławników do Sądu Rejonowego w Nysie na kadencję 2012 – 2015. 

12. Interpelacje, zapytania radnych, wolne wnioski i informacje. 

13. Zakończenie obrad. 

Na salę posiedzeń przybył radny Marek Kupczak na sali obecnych jest 14 radnych. 

 



Przewodniczący Rady Miejskiej przypomniał, że umieszczone w porządku obrad uchwały zostały 

omówione na wspólnym posiedzeniu wszystkich Komisji w związku z tym zadał pytanie czy są 

jakieś wnioski dot. wprowadzenia do porządku dodatkowych punktów. 

Burmistrz poprosił o wprowadzenie do porządku obrad 4 dodatkowych punktów o których 

rozmawiano na wspólnym posiedzeniu Komisji. Zaproponował, aby do punktu 6 wprowadzić 

projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Paczków na 2011 r. do pkt 7 wprowadzić 

projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Paczków na 

2011 r., do pkt 8 wprowadzić projekt uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy 

finansowej, do pkt 9 wprowadzić projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu 

długoterminowego. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie wniosek o zmianę porządku obrad w pkt 6 

wprowadzić projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Paczków na 2011 r. 

GŁOSOWANIE  
w głosowaniu udział wzięło 14 radnych  

przy 14 głosach „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”  
wniosek został zaakceptowany. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie wniosek o zmianę porządku obrad w pkt 7 

wprowadzić projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy 

Paczków na 2011 r. przypomniał, że Burmistrz przedstawił projekt na wspólnym posiedzeniu 

Komisji. 

GŁOSOWANIE  
w głosowaniu udział wzięło 14 radnych  

przy 14 głosach „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”  
wniosek został zaakceptowany. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie wniosek o zmianę porządku obrad w pkt 8 

wprowadzić projekt uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej. 

GŁOSOWANIE  
w głosowaniu udział wzięło 14 radnych  

przy 14 głosach „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”  
wniosek został zaakceptowany. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie wniosek o zmianę porządku obrad w pkt 

9 wprowadzić projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego. Przypomniał, 

że Burmistrz również wcześniej przedstawił projekt. Zadał pytanie czy jest potrzebne jakieś 

dodatkowe wyjaśnienie? Ponieważ nie było pytań poddał wniosek pod głosowanie. 

GŁOSOWANIE  
w głosowaniu udział wzięło 14 radnych  

 



przy 14 głosach „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”  
wniosek został zaakceptowany. 

Przewodniczący Rady Miejskiej zwrócił się z pytaniem czy są jeszcze jakieś propozycje zmian 

porządku obrad? 

Radny E. Mikołajczak poinformował, że chciałby w imieniu swoim radnego Tomasza 

Wiśniewskiego i radnego Władysława Krótkiewicza złożyć dwa wnioski: o odwołanie z funkcji 

Przewodniczącego Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego i Promocji i o powołanie w to 

miejsce nowego Przewodniczącego. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że w pkt 10 dotyczyłby podjęcia uchwały 

odwołującej pana M. Kupczaka z funkcji Przewodniczącego Komisji Budżetu. 

Radna j. Kalisz zadała pytanie czy to jest uchwała czy wniosek, bo jeśli wniosek to w punkcie 

wolne wnioski. 

Przewodniczący Rady Miejskiej odpowiedział, że do tego potrzebna jest uchwał. Tak samo 

potrzebna jest uchwała do powołania nowego Przewodniczącego, jeżeli ten pierwszy wniosek 

przejdzie. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie wniosek o zmianę porządku obrad w pkt 

10 wprowadzić projekt uchwały w sprawie odwołania Przewodniczącego Komisji Budżetu 

Rozwoju Gospodarczego i Promocji.  

GŁOSOWANIE  
w głosowaniu udział wzięło 14 radnych  

przy 9 głosach „za”, 5 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”  
wniosek został zaakceptowany. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że jeżeli uchwała zostanie podjęta konsekwencją 

będzie konieczność powołania nowego Przewodniczącego taki wniosek został złożony przez 

radnego E. Mikołajczaka. 

Radny P. Tetłak zadał pytanie kiedy wprowadza się tak szybko uchwałę bez wcześniejszego 

omówienia na Komisji? Ta uchwała nie została przedstawiona na żadnej Komisji. Uchwała 

zgodnie z ustawą o samorządzie gminnym powinna być przedstawiona na 7 dni przed 

posiedzeniem Rady Miejskiej. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że przystępuje do głosowania wniosku o zmianę 

porządku obrad w pkt 11 wprowadzić projekt uchwały w sprawie powołania Przewodniczącego 

Komisji Budżetu Rozwoju Gospodarczego i Promocji.  

Radny P. Tetłak zadał pytanie jak można wprowadzać uchwałę, która nie została w terminie 

przewidzianym przepisami przedłożona? 

 



Przewodniczący Rady Miejskiej odpowiedział, że jest tutaj po to, żeby wypełniać wolę radnych, a 

taka wola teraz jest. Następnie poddał pod głosowanie wniosek o zmianę porządku obrad w pkt 11 

wprowadzić projekt uchwały w sprawie powołania nowego Przewodniczącego. 

Radna J. Kalisz poprosiła o udzielenie na ten temat głosu radcy prawnemu. 

M. Paruzel – Sprysak poinformowała, że jakąś konsekwencję trzeba podjąć, bo przed chwilą 

państwo zagłosowali o wprowadzenie do porządku obrad uchwał, które nie były na porządku 

obrad. 

Radna J. Kalisz przypomniała, że wcześniejsze projekty były omówione na posiedzeniu Komisji. 

M. Paruzel – Sprysak odczytała § 20 Statutu Gminy „Z wnioskiem o uzupełnienie lub zmianę 

projektu porządku obrad może wystąpić radny, burmistrz, jego zastępca  lub upoważniony przez 

burmistrza pracownik urzędu gminy”. A z inicjatywą uchwałodawczą może wystąpić co najmniej 

3 radnych. 

Radny P. Tetłak odpowiedział, że Statut Gminy karze składać projekty uchwał Radzie na 7 dni 

przed sesją. 

M. Paruzel – Sprysak odpowiedziała, że w poniedziałek to też nie stanowi 7 dni. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie wniosek o zmianę porządku obrad w pkt 

11 wprowadzić projekt uchwały w sprawie powołania Przewodniczącego Komisji Budżetu 

Rozwoju Gospodarczego i Promocji.  

GŁOSOWANIE  
w głosowaniu udział wzięło 14 radnych  

przy 9 głosach „za”, 5 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”  
wniosek został zaakceptowany. 

Przewodniczący Rady Miejskiej przedstawił porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Wybór sekretarza obrad oraz zatwierdzenie protokołu z poprzedniej sesji. 

3. Ustalenie porządku obrad. 

4. Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym, 

5. Wnioski Komisji Stałych Rady Miejskiej.  

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Paczków na 2011 r. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy 

Paczków na 2011 r. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie odwołania Przewodniczącego Komisji Budżetu, Rozwoju 

Gospodarczego i Promocji. 

 



11. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru Przewodniczącego Komisji Budżetu, Rozwoju 

Gospodarczego i Promocji Rady Miejskiej w Paczkowie. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Informacji o przebiegu wykonania budżetu Gminy 

Paczków za I półrocze 2011 r.”, Informacji o kształtowaniu się Wieloletniej Prognozy 

Finansowej dla Gminy Paczków za I półrocze 2011” oraz „Informacji z wykonania planu 

finansowego samorządowych instytucji kultury, których organizatorem jest Gmina Paczków 

za I półrocze 2011 r.” 

13. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy 

nieruchomości gruntowej. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji z budżetu Gminy 

Paczków dla publicznych szkół i przedszkoli prowadzonych przez osoby fizyczne i osoby 

prawne niebędące jednostkami samorządu terytorialnego, działających na terenie Gminy 

Paczków oraz trybu i zakresu kontroli prawidłowości ich wykorzystania. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji z budżetu Gminy 

Paczków dla niepublicznych szkół i przedszkoli prowadzonych przez osoby fizyczne i osoby 

prawne niebędące jednostkami samorządu terytorialnego, działających na terenie Gminy 

Paczków oraz trybu i zakresu kontroli prawidłowości ich wykorzystania. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia regulaminu głosowania w wyborach ławników do 

sądów powszechnych. 

17. Przeprowadzenie wyborów ławników w głosowaniu tajnym oraz podjęcie uchwały w sprawie 

wyboru ławników do Sądu Rejonowego w Nysie na kadencję 2012 – 2015. 

18. Interpelacje, zapytania radnych, wolne wnioski i informacje. 

19. Zakończenie obrad. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie porządek sesji. 

GŁOSOWANIE 
w głosowaniu udział wzięło 14 radnych 

przy 9 głosach „za”, 5 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej na sekretarza obrad zaproponował Panią Eugenię Romańczyk - 

radną.  

Eugenia Romańczyk - wyraziła zgodę.  

Rada jednogłośnie wybrała Eugenię Romańczyk na sekretarza obrad. 

E. Romańczyk poinformowała, że protokół z poprzedniej sesji Rady Miejskiej nr X/11 z dnia 25 

sierpnia 2011 r. był wystawiony do wglądu w biurze Rady Miejskiej i każdy radny mógł zapoznać 

się z jego treścią.  

 



Przewodniczący Rady Miejskiej zwrócił się do radnych czy mają uwagi do protokołu sesji nr 

X/11 z dnia 25 sierpnia 2011 r. ponieważ nie było uwag poddał go pod głosowanie.  

GŁOSOWANIE  
w głosowaniu udział wzięło 14 radnych  

przy 14 głosach „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”  
protokół z sesji Rady Miejskiej nr X/2011 z 25.08.2011 r. 

został przyjęty 
Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że punkt 3 obrad został zrealizowany.  

Do pkt 4. 

B. Wyczałkowski przedstawił sprawozdanie z działalności między sesyjnej. Poinformował, że 

ustalił cenę wywoławczą do ogłoszenia pierwszego przetargu budynku użytkowego 

jednolokalowego o powierzchni 77 m przy ul. Armii Krajowej 31 na kwotę 105.000 zł. podpisał z 

tym związane stosowne ogłoszenie i regulamin przetargu. Wyraził zgodę dla Stowarzyszenia na 

rzecz Rozwoju i Promocji Zespołu Szkolno – Przedszkolnego w Dziewiętlicach na przekazanie 

dotacji od miesiąca września. Postanowił, że wymiana okien w mieszkaniu znajdującym się w 

budynku przedszkola przy ul. Młyńskiej nastąpi, ale dopiero po spłacie zadłużenia w kwocie 

2.200 zł. W związku z pismem p. Sitek odnośnie cofnięcia wypowiedzenia umowy najmu lokalu 

użytkowego przy ul. Kościelnej 3 cofnął wypowiedzenie w związku z tym, że osoba ta podpisała 

oświadczenie, że będzie chciała wykupić ten lokal w ramach pierwokupu. Podpisał umowę 

dzierżawy na kolejne 3 lata m.in. z Rolniczą Spółdzielnią Produkcyjną, z p. Szulcem, z p. Sadłek, 

p. Bierkowską, p. Sury, p. Sufinśkim, z p. Witowską, z p. Michael, z p. Chlebicką, p. Ziębą, p. 

Migacz i p. Wylezińską. Są to kolejne umowy na okres 3 lat. Te działki były przedmiotem obrad 

sesji i Rada wyraziła zgodę na podpisanie umowy na kolejne 3 lata. Zatwierdził regulamin pracy 

Komisji przetargowej i powołał skład komisji przetargowej do oceny i wyboru oferty na 

udzielenie kredytu długoterminowego w wysokości 2.330.000 zł. Wolny lokal mieszkalny w 

Paczkowie przy ul. Sienkiewicza 12/1 postanowił przydzielić p. Tyrlickiej jest to rodzina 5 

osobowa. Wyraził zgodę na postawienie znaku drogowego „uwaga dzieci” na ul. Kołłątaja koszt 

350 zł. Wyraził zgodę p. T. Zawałek na wykonanie fotografii oczyszczalni i znajdujących się na 

niej urządzeń i zamieszczenie ich do artykułu w „Forum Eksploatatora”. Zatwierdził stawki 

żywieniowe w placówkach oświatowych Szkoła Podstawowa Nr 2 w Paczkowie, 2,60 zł. za 

posiłek, Szkoła Podstawowa Nr 3 w Paczkowie 2,60 zł., Szkoła Podstawowa w Trzeboszowicach 

2,60 zł. Szkoła Podstawowa w Kamienicy 2,50 zł., oddział przedszkolny 5 godzinny 3 zł. za 

posiłek oddział przedszkolny 8 – godzinny 4 zł. za posiłki, Gimnazjum Publiczne 2,60 zł. i 

Przedszkola Publiczne w Paczkowie pełne wyżywienie 3,90 zł., śniadanie i zupa 2,60 zł. sam 

obiad bez śniadania 3,30 zł. Postanowił wyznaczyć do sprzedaży w drodze przetargowej lokal 

użytkowy przy ul. Armii Krajowej 4 w Paczkowie. Najemca przedmiotowego lokalu nie złożył 

 



oświadczenia o skorzystaniu prawa pierwokupu. Cena lokalu 48.950 zł. W związku z 

postanowiłem Powiatowego Inspektora Nadzoru w Nysie nakazującm wykonanie ekspertyzy 

konstrukcyjno-budowlanej budynku przy ul. Wrocławskiej 8 gdzie udział Gminy wynosi 88% 

postanowił zabezpieczyć kwotę 6.128 zł. celem wykonania tego przeglądu. Wolny lokal przy ul. 

Narutowicza 5/6 o powierzchni 24 m przyznał p. Gładysz, który znajduje się na liście 

oczekujących na mieszkanie. Postanowił wyznaczyć do przetargu nieograniczonego 

nieruchomość w Dziewiętlicach dz. 18/1 są to grunty orne klasy IIIa i IIIb o powierzchni 31 arów 

bez wydawania decyzji o warunkach zabudowy. Plan zagospodarowania tej działki musi być 

zgodny ze studium zagospodarowania. W sprawie nieruchomości gruntowej zabudowanej 

położonej w Paczkowie przy ul. Kościuszki dz. 418/15 o powierzchni 28 arów obciążonej 

prawem użytkowania wieczystego postanowił nie wygaszać tego prawa i ogłosić przetarg 

obciążony tym prawem. Zgodnie z opinią społecznej komisji mieszkaniowej negatywnie 

rozpatrzył wnioski p. Giliński, Habdas, Kondracki o najem lokalu socjalnego. Nie przedłużył 

najmu lokalu socjalnego p. Kowal ze względu na to, iż posiada zadłużenie. Zgodnie z opinią 

społecznej komisji mieszkaniowej pozytywnie rozpatrzył wnioski p. Janik, Krzywy, Poręski, 

Wąchała, Bielak, Stepek, Rejentowicz, Zarzeka na przedłużenie na kolejny okres najmu mieszkań 

socjalnych. W związku z ogłoszeniem przetargu na lokal użytkowy położony przy Armii 

Krajowej 31 nie wyraził dotychczasowemu najemcy rozliczenia zaległości czynszowych za 

maszyny znajdujące się w tym lokalu ze względu na to, że jest wycena i procedura przetargu 

została rozpoczęta, a nie koniecznie ten kto będzie kupował będzie zainteresowany prowadzeniem 

tego samego typu działalności. Wyraził zgodę na sprzedaż w drodze bezprzetargowej na rzecz 

najemców lokalu mieszkalnego w Unikowicach 46, i lokalu mieszkalnego Staszica 12. W 

związku z tym, że od 1 listopada przekazuje się przedszkola publiczne do prowadzenia przez 

Stowarzyszenia w dalszym ciągu trwają negocjacje odnośnie umów użyczenia przygotowuje się 

umowy, aby nieodpłatnie użyczyć trzem Stowarzyszeniom budynki na prowadzenie działalności 

edukacyjnej. Postanowił rozdysponować środki dotacji celowej z przeznaczeniem na 

dofinansowanie zakupu podręczników dla uczniów w ramach programu „wyprawka szkolna” 

Szkoła Podstawowa w Kamienicy 1.800 zł., Szkoła Podstawowa w Trzeboszowicach 3.600 zł., 

Gimnazjum Publiczne 10.400 zł., Szkoła Podstawowa Nr 2 w Paczkowie 4.600 zł., Szkoła 

Podstawowa Nr 3 w Paczkowie 5.160 zł. Niepubliczne Gimnazjum Stowarzyszeniowe 1.300 zł. 

Niepubliczna Szkoła Podstawowa w Dziewiętlicach 1.080 zł. co razem daje kwotę 28.000 zł. 

Podpisał na kolejny okres 3 lat umowy dzierżawy gruntów co było na sesji z p. Biernatem ze 

Związku Hodowców Gołębi Pocztowych, p. Miara, p. Haftek, p. Kowal, p. Banasik, p. Pietrzak, 

p. Szmid, p. Kubas, p. Zięba, p. Padkowski, p. Chowałko, p. Wieczniak, p. Rusel, p. Miler, p. 

Pulit. W związku z brakiem ofert na wymianę belek na moście przy posesji 195 w Kamienicy 

wyraził zgodę na zlecenie tej usługi p. R. Szczotce Usługi Transportowo – Remontowe. Wyraził 

 



zgodę na ogłoszenie pisemnego przetargu na dzierżawę gruntów pod stoiska handlowe do 

sprzedaży zniczy, kwiatów oraz stroików przy cmentarzu komunalnym w Paczkowie w dniach 

31.10 do 2.11.2011 r. cena wywoławcza od stanowiska 216 zł. netto za 3 dni. Znajduje się tam 8 

stanowisk po 8 metrów. Wyraził zgodę na sprzedaż nieruchomości 553 o powierzchni 0,6 hektara 

położonej w Paczkowie przy ul. Robotniczej na rzecz zagospodarowania zieleni – trwałą zieleń. 

Wyraził zgodę na zamianę mieszkania przy ul Emilii Plater na mieszkanie przy ul. Staszica pod 

warunkiem spłaty zadłużenia. 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że punkt 4 obrad został zrealizowany.  

Do pkt 5. 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej E. Romańczyk poinformowała, że odbyło się wspólne 

posiedzenie Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia i Spraw Socjalnych oraz Komisji 

Rewizyjnej w dniu 8.09.2011 r. następnie przedstawiła wnioski wypracowane na tym 

posiedzeniu: 

1. Komisje wnioskuje, by przez najbliższe trzy miesiące Urząd Miejski monitorował 

przewozy dzieci i młodzieży oraz w miarę możliwości uwzględniając zauważone potrzeby 

dzieci i rodziców. 

2. Komisje wnioskuje o rozpoczęcie działań zmierzających do pozyskania przez Urząd 

Miejski środków zewnętrznych na niezbędne remonty i modernizację placówek 

oświatowych w Gminie zgodnie z zapotrzebowaniem zgłoszonym przez dyrektorów. 

3. Komisje zapoznały się z pismem Burmistrza Gminy Paczków wnoszącym o propozycję 

wskazania źródła finansowania wydatków na kwotę 860.000,00 zł. lub o podjęcie 

czynności ograniczających wydatki budżetu na powyższą kwotę. 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Ekologii i Gospodarki Terenami W. Krótkiewicz przedstawił 

wnioski z posiedzenia z dnia 14.09.2011 r.: 

1. Komisja wnioskuje o przeniesienie dwóch punktów oświetleniowych we wsi Dziewiętlice 

na drogę dojazdową do przejścia granicznego. Że szczególnym uwzględnieniem, gdyż na 

ten cel jest już przygotowana dokumentacja projektowa. 

2. Komisja wnioskuje o interwencję Zarządu Dróg Powiatowych w Nysie o remont drogi 

wjazdowej do Dziewiętlic (tj. drugie skrzyżowanie). Wyrwa w nawierzchni asfaltowej jest 

skutkiem podtopień podczas ostatniej powodzi. Stwarza to ogromne zagrożenie dla ruchu 

samochodowego, a w szczególności autobusów PKS i szkolnych. 

3. Komisja wnioskuje o założenie oświetlenia w Starym Paczkowie w kierunku kółka 

rolniczego. 

4. Komisja wnioskuje o zabezpieczenie tłucznia grubego na drogę w Starym Paczkowie. 

5. Komisja wnioskuje o remont ul. Cisieckiej oraz Chrobrego.  

6. Komisja wnioskuje o wykonanie remontu drogi w Wilamowej (środek wioski).  

 



Ponadto przypomniał, że w I kwartale został złożony wniosek o podwyżkę diet dla sołtysów i do 

tej pory nie ma ją żadnej odpowiedzi. Sprawa była skierowana do Komisji Budżetowej i do tej 

pory nie otrzymano żadnej odpowiedzi. 

Przewodniczący Komisji Budżetu Rozwoju Gospodarczego i Promocji M. Kupczak przedstawił 

wnioski z posiedzenia z dnia 15.09.2011 r.: 

1. Komisja wnioskuje o zabezpieczenie środków finansowych w budżecie na 2012 r. na 

opracowanie projektów dot. zadań inwestycyjnych na kontynuację rewitalizacji zabytków. 

2. Komisja wnioskuje o zwiększenie nadzoru i działań inwestora nad realizacją 

prowadzonych inwestycji wpływających na jakość wykonywanych robót. 

3. Komisja wnioskuje o przedstawienie informacji z ZUKiM-u o stopniu realizacji 

przeprowadzonej inwentaryzacji majątku Gminy. Ponadto Komisja prosi o przedstawienie 

informacji czy na zinwentaryzowane lokale są naliczane nowe czynsze. Komisja 

wnioskuje o naliczanie nowych czynszów w przypadkach stwierdzonych rozbieżności. 

4. Komisja wnioskuje o podjęcie pilnych działań w zakresie zobowiązania mieszkańców oraz 

ZWiK Paczków do przyłączenia się do nowej sieci kanalizacji sanitarnej i rozpoczęcia 

naliczania opłat z tego tytułu . 

5. Komisja wnioskuje o wzmocnienie personalne i lokalowe Wydziału Finansowego – 

Budżetowego w zakresie zwiększenia efektywności działań w naliczaniu i egzekwowaniu 

zobowiązań podatkowych. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że w dniu 26.09.2011 r. odbyło się posiedzenie 

wszystkich stałych Komisji Rady Miejskiej, na którym zapoznano się z projektami uchwał 

przygotowanymi na dzisiejszą sesję. Komisje zapoznały się z pismem Starosty Strzeleckiego w 

sprawie udzielenia pomocy Powiatowi Brzeskiemu sprawa zostanie rozpatrzona w terminie 

późniejszym. Ponadto Komisje zapoznały się z pismami. M. Koch, A. Rabiej, E. Jabłońskiej, 

Komisje pisma przyjęły do wiadomości i skierowały na najbliższe posiedzenie Komisji 

Rolnictwa, Ekologii i Gospodarki Gruntami. 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że punkt 5 obrad został zrealizowany.  

Do pkt 6. 

T. Karol podzieliła się następującymi informacjami: na stronie Urzędu Wojewódzkiego jest 

zakładka dobre inwestycje i jest to zebranie wszystkich inwestycji rządowych, które były 

wykonane w poszczególnych Gminach, a dot. „schetynówek”, „radosnej szkoły”, „orlików” to co 

było realizowane z dofinansowaniem ze środków budżetu państwa. Będzie też zakładka, która 

podsumuje środki unijne wydatkowane na poszczególne Gminy. Na wtorkowej sesji Sejmiku 

Województwa była dyskusja wokół wiatraków i ich oddziaływania na środowisko i na organizmy 

żywe. W tej sprawie został zobligowany Wojewódzki Inspektor Ochrony Środowiska do 

przeprowadzenia badań w jaki sposób oddziaływają wiatraki. W ciągu pół roku tego typu badania 

 



zostaną wykonane i wszystkie Gminy zostaną poinformowane o wynikach tych badań. Ponieważ 

Gmina Paczków również przygotowuje się do tego w związku z tym taki wniosek był złożony 

przez wielu radnych. Gdyby ktoś chciał wiedzieć jak poszczególne Gminy wykorzystują środki 

unijne to prosi przejrzeć stronę Urzędu Wojewódzkiego. To jest podsumowanie i pracy Sejmiku 

bo Samorząd Województwa wydatkował środki unijne, a równocześnie współdecydował o 

środkach budżetu państwa i ich wydatkowaniu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy 

Paczków na 2011 r. Następnie zwrócił się do radnych czy są uwagi, lub pytania do 

przedstawionego projektu uchwały? Przypomniał, że projekt był przedstawiony przez Skarbnika, 

któremu radni zadawali pytania i były przedstawione wyjaśnienia. 

Ponieważ nie było pytań poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

GŁOSOWANIE 

w głosowaniu udział wzięło 14 radnych 

przy 14 głosach „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” 

Uchwała nr XI/74/2011 została podjęta. 

zał. nr 3 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że punkt 6 obrad został zrealizowany.  

Do pkt 7. 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie 

uchwalenia budżetu Gminy Paczków na 2011r. Następnie zwrócił się do radnych czy są uwagi, 

lub pytania do przedstawionego projektu uchwały? Ponieważ nie było pytań Przewodniczący 

Rady Miejskiej poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

GŁOSOWANIE 

w głosowaniu udział wzięło 14 radnych 

przy 14 głosach „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” 

Uchwała nr XI/75/2011 została podjęta. 

zał. nr 4 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że punkt 7 obrad został zrealizowany.  

Do pkt 8 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt uchwały w sprawie zmiany wieloletniej 

prognozy finansowej. Następnie zwrócił się do radnych czy są uwagi, lub pytania do 

przedstawionego projektu uchwały? Ponieważ nie było pytań Przewodniczący Rady Miejskiej 

poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

GŁOSOWANIE 

w głosowaniu udział wzięło 14 radnych 

przy 14 głosach „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” 

 



Uchwała nr XI/76/2011 została podjęta. 

zał. nr 5 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że punkt 8 obrad został zrealizowany.  

Do pkt 9 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu 

długoterminowego. Poinformował, że również uzasadnienie do projektu zostało dołączone. 

Następnie zwrócił się do radnych czy są uwagi, lub pytania do przedstawionego projektu 

uchwały? Ponieważ nie było pytań Przewodniczący Rady Miejskiej poddał projekt uchwały pod 

głosowanie. 

GŁOSOWANIE 

w głosowaniu udział wzięło 14 radnych 

przy 14 głosach „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” 

Uchwała nr XI/77/2011 została podjęta. 

zał. nr 6 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że punkt 9 obrad został zrealizowany. I ogłosił 10 

minut przerwy. 

Do pkt 10 

Po przerwie obrady zostały wznowione. Na sali posiedzeń obecnych jest 14 radnych.  

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt uchwały w sprawie odwołania 

Przewodniczącego Komisji Budżety, Rozwoju Gospodarczego i Promocji. Następnie zwrócił się 

do radnych czy są uwagi, lub pytania do przedstawionego projektu uchwały?  

Radny E. Mikołajczak odczytał uzasadnienie „kiedy pana powoływaliśmy miałem wątpliwości 

jednak wydarzenia z ostatnich dni tzn. brak uchwały odnośnie podjęcia kredytu na wcześniej 

przegłosowane wydatki, co mogło sparaliżować funkcjonowanie gminy oraz lekceważący 

stosunek do niektórych radnych utwierdził mnie w przekonaniu, że popełniliśmy błąd i należy 

pana zmienić”. 

Radny P. Tetłak przypomniał, że odnośnie uzasadnienia to nie tylko p. M. Kupczak wstrzymał się 

od głosu podczas głosowania nad kredytem, wstrzymało się 6 radnych. Po drugie uchwała była 

niezgodna ze Statutem Gminy ze względu na brak uzasadnienia pisemnego wymaganego 

przepisami. Po trzecie po raz kolejny podkreśla, że nie został dotrzymany termin 7 dni. Jeżeli 

Regulamin Rady Miejskiej w Paczkowie jasno mówi w § 13 ust 2 „O zwołaniu sesji oraz odbyciu 

jej w formie jednego lub dwóch posiedzeń przewodniczący zawiadamia pisemnie lub w inny 

skuteczny sposób radnych i burmistrza, co najmniej 7 dni przed ustalonym terminem 

posiedzenia…”, a ust. 3 mówi, że „wraz z zawiadomieniem o sesji radnym przesyła się 

przygotowane materiały, wnioski oraz propozycje uchwał…” 

Radna S. Sroka stwierdziła, że taka kartka wraz z uzasadnieniem jest wbrew wszelkim zasadom. 

 



Radny W. Krótkiewicz zauważył, że radny P. Tetłak powołał się na termin 7 – dniowy w takim 

razie państwo również popełnili błąd, bo uchwały dzisiaj złożone były ustalane w poniedziałek na 

wspólnym posiedzeniu więc nie ma 7 dni więc również popełniono błąd. 

Radny P. Tetłak stwierdził, że radny ma rację nie został dotrzymany termin 7 dni, aczkolwiek 

uchwały zostały poddane pod głosowanie po wyrażeniu zgody przez Radę i zostały one przede 

wszystkim omówione na wspólnym posiedzeniu Komisji czego nie można powiedzieć o 

omawianej uchwale. 

Radny M. Kupczak czytając uzasadnienie stwierdza, że można coś naruszyć istotnie, coś 

zaniedbać, naruszyć prawo, a to nie jest żadne merytoryczne uzasadnienie to jest tekst, który nie 

wiadomo kogo dotyczy, nie ma zachowanej formy uzasadnienia uchwały jest to po prostu 

„świstek papieru”. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że musi dalej kontynuować ten punkt i w związku 

z tym musi go poddać pod głosowanie. 

Radny P. Tetłak zauważył, że Przewodniczący powinien dbać o zachowanie procedur. 

Przewodniczący Rady Miejskiej odpowiedział, że zdaje sobie z tego sprawę. Następnie poddał 

projekt uchwały pod głosowanie. 

GŁOSOWANIE 

w głosowaniu udział wzięło 13 radnych 

przy 8 głosach „za”, 4 „przeciw”, 1 „wstrzymującym się” 

radny M. Kupczak nie brał udziału w głosowaniu 

Uchwała nr XI/78/2011 została podjęta. 

zał. nr 7 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że punkt 10 obrad został zrealizowany.  

Do pkt 11 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że konsekwencją podjętej uchwały jest kolejna 

uchwała w sprawie wyboru Przewodniczącego Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego i 

Promocji Rady Miejskiej w Paczkowie. Poprosił o zgłaszanie kandydatur. 

Radny E. Mikołajczak zgłosił kandydaturę radnej K. Motyki, która wyraziła zgodę na 

kandydowanie. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił o wpisanie nazwiska zgłoszonej kandydatury Katarzyny 

Motyki do projektu uchwały następnie przeprowadził głosowanie: 

GŁOSOWANIE 

w głosowaniu udział wzięło 13 radnych 

przy 7 głosach „za”, 5 „przeciw”, 1„wstrzymującym się” 

radna K. Motyka nie brała udziału w głosowaniu 

Uchwała nr XI/79/2011 została podjęta. 

 



zał. nr 8 

Przewodniczący Rady Miejskiej zauważył, że jest to wniosek radnych, wniosek został 

przegłosowany i przyjęty do procedowania, zostało przeprowadzone głosowanie, uzasadnienie 

być może nie w pełni, ale wydaje mu się, że do tego doszło dlatego, że powstała opozycja do 

której należy również pan M. Kupczak, a koalicja nie może sobie pozwolić na to, aby ktoś z 

opozycji pełnił funkcję Przewodniczącego Komisji Budżetu, bo zawsze będą trudności we 

współpracy z organem wykonawczym jakim jest Burmistrz Gminy. To jest jego spostrzeżenie i 

uzasadnienie jakie on by złożył. 

Przewodniczący Rady Miejskiej oddał głos Teresie Karol Wiceprzewodniczącej Sejmiku 

Województwa Opolskiego. 

T. Karol stwierdziła, że tak bywa na ogół, że jest koalicja i opozycja i ma prawo podejmować tego 

typu decyzje, ale dobrym obyczajem jest wówczas jeśli tworzy się opozycja, aby Przewodniczący 

Komisji Rewizyjnej był w rękach opozycji. Poprosiła, aby się nad tym zastanowić. Szanuje się 

opozycję, ma prawo mieć swoje zdanie. Koalicja ma większość, ale żeby zachować zasady 

demokracji to dobrze gdyby nad tym pomyśleli. To są jej spostrzeżenia, którymi chciałaby się 

podzielić. Należy się nad tym zastanowić, taki jest dobry obyczaj Przewodniczący Komisji 

Rewizyjnej jest w rękach opozycji, jeżeli ta opozycja powstała i funkcjonuje to w imię demokracji 

bo jesteśmy społeczeństwem obywatelskim, demokratycznym wskazane by było, żeby się temu 

przyjrzeć. Wszyscy są wybrani, mają mandat ludzi, którzy im zawierzyli i oczekują czegoś. Jest 

różność poglądów i obyczajem dobrym jest, nie mówi, że koniecznym, ale dobrym obyczajem jest 

zachowując zasady demokracji, żeby nad tym się zastanowić i przemyśleć. 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że jeszcze tak głęboko się nad tym nie zastanawiano. 

Zawsze są takie tematy najtrudniejsze. 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że punkt 11 obrad został zrealizowany.  

Do pkt 12 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt uchwały w sprawie przyjęcia „Informacji o 

przebiegu wykonania budżetu Gminy Paczków za I półrocze 2011 r.”, Informacji o kształtowaniu 

się Wieloletniej Prognozy Finansowej dla Gminy Paczków za I półrocze 2011” oraz „Informacji z 

wykonania planu finansowego samorządowych instytucji kultury, których organizatorem jest 

Gmina Paczków za I półrocze 2011 r.” Przypomniał, że informacja była omawiana na 

posiedzeniach Komisji Rady i na wspólnym posiedzeniu Komisji. Skarbnik wyjaśnił wszystkie 

pytania. Z dyskusji wynikło kilka wniosków, które zostały przekazane do Burmistrza. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej J. Soszek odczytał uchwałę nr 510/2011 Składu 

Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Opolu w sprawie opinii o informacji o 

przebiegu wykonania budżetu Gminy Paczków za I półrocze 2011 r. 

zał. nr 9 

 



Przewodniczący Rady Miejskiej następnie zwrócił się do radnych czy są uwagi, lub pytania do 

przedstawionego projektu uchwały? Ponieważ nie było pytań Przewodniczący Rady Miejskiej 

poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

GŁOSOWANIE 

w głosowaniu udział wzięło 14 radnych 

przy 14 głosach „za”, 0 „przeciw”, 0„wstrzymujących się” 

Uchwała nr XI/80/2011 została podjęta. 

zał. nr 10 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że punkt 12 obrad został zrealizowany.  

Do pkt 13 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

zawarcie kolejnej umowy dzierżawy nieruchomości gruntowej. 

Następnie zwrócił się do radnych czy są uwagi, lub pytania do przedstawionego projektu 

uchwały?  

Radny M. Kupczak zadał pytanie o część działki o nr ew. 358/24 ( B) położonej w Paczkowie 

przy ul. Piastowskiej 8 m² grunt pod garaż, czyli w obrębie murów, wyraża się zgodę na 

dzierżawę gruntu pod garaż czyli wyraża się zgodę na budowę garażu? 

Przewodniczący Rady Miejskiej odpowiedział, że jest to zawarcie kolejnej umowy dzierżawy. 

Burmistrz dodał, że jest wybudowany garaż ze środków własnych dzierżawcy i występuje on o 

dzierżawę gruntu pod tym garażem. 

Przewodniczący Rady Miejskiej zauważył, że są to pozostałości z poprzednich okresów czasu. 

Próbowano zrobić z tym porządek. Szczególnie komórki i garaże powstawały w początku lat 

osiemdziesiątych jak nasi obywatele ratowali się zabezpieczeniem w żywność hodując tam 

zwierzęta. 

Ponieważ nie było innych pytań Przewodniczący Rady Miejskiej poddał projekt uchwały pod 

głosowanie. 

GŁOSOWANIE 

w głosowaniu udział wzięło 14 radnych 

przy 11 głosach „za”, 0 „przeciw”, 3„wstrzymujących się” 

Uchwała nr XI/81/2011 została podjęta. 

zał. nr 11 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że punkt 13 obrad został zrealizowany.  

Do pkt 14. 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt uchwały w sprawie ustalenia trybu udzielania i 

rozliczania dotacji z budżetu Gminy Paczków dla publicznych szkół i przedszkoli prowadzonych 

przez osoby fizyczne i osoby prawne niebędące jednostkami samorządu terytorialnego, 

 



działających na terenie Gminy Paczków oraz trybu i zakresu kontroli prawidłowości ich 

wykorzystania. 

Następnie zwrócił się do radnych czy są uwagi, lub pytania do przedstawionego projektu 

uchwały? Ponieważ nie było pytań Przewodniczący Rady Miejskiej poddał projekt uchwały pod 

głosowanie. 

GŁOSOWANIE 

w głosowaniu udział wzięło 14 radnych 

przy 14 głosach „za”, 0 „przeciw”, 0„wstrzymujących się” 

Uchwała nr XI/82/2011 została podjęta. 

zał. nr 12 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że punkt 14 obrad został zrealizowany.  

Do pkt 15. 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt uchwały w sprawie ustalenia trybu udzielania i 

rozliczania dotacji z budżetu Gminy Paczków dla niepublicznych szkół i przedszkoli 

prowadzonych przez osoby fizyczne i osoby prawne niebędące jednostkami samorządu 

terytorialnego, działających na terenie Gminy Paczków oraz trybu i zakresu kontroli 

prawidłowości ich wykorzystania. 

Następnie zwrócił się do radnych czy są uwagi, lub pytania do przedstawionego projektu 

uchwały?  

Ponieważ nie było innych pytań Przewodniczący Rady Miejskiej poddał projekt uchwały pod 

głosowanie. 

GŁOSOWANIE 

w głosowaniu udział wzięło 13 radnych 

przy 13 głosach „za”, 0 „przeciw”, 0„wstrzymujących się” 

Uchwała nr XI/83/2011 została podjęta. 

zał. nr 13 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że punkt 15 obrad został zrealizowany.  

Do pkt 16. 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt uchwały w sprawie ustalenia regulaminu 

głosowania w wyborach ławników do sądów powszechnych. 

A. Góral Sowa poinformowała, że do projektu wkradł się błąd techniczny w związku z tym 

porosiła, aby w projekcie uchwały dokonać poprawienia zapisu § 3 ust. 2 pkt 3 i 4, które powinny 

mieć brzmienie: „3) Jeżeli radny na karcie do głosowania postawi przy nazwisku kandydata znak 

„x” jednocześnie w kratce nad wyrazem „tak”, jak i w kratce nad wyrazem „nie” wypełni kartę 

przy nazwisku kandydata w sposób niezgodny z § 3 ust. 2 pkt 2 jego głos uważa się za nieważny”. 

3) Jeżeli radny na karcie do głosowania nie postawi przy nazwisku kandydata znaku „x” w kratce 

 



ani nad wyrazem „tak” ani nad wyrazem „nie”; jego głos uważa się za ważny bez dokonania 

wyboru w obrębie tego kandydata (głos neutralny, tzw. wstrzymujący się).”  

Przewodniczący Rady Miejskiej następnie zwrócił się do radnych czy są uwagi, lub pytania do 

przedstawionego projektu uchwały?  

Ponieważ nie było pytań Przewodniczący Rady Miejskiej poddał projekt uchwały wraz z 

naniesionymi poprawkami pod głosowanie. 

GŁOSOWANIE 

w głosowaniu udział wzięło 14 radnych 

przy 14 głosach „za”, 0 „przeciw”, 0„wstrzymujących się” 

Uchwała nr XI/84/2011 została podjęta. 

zał. nr 14 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że punkt 16 obrad został zrealizowany.  

Do pkt 17. 

Przewodniczący Rady Miejskiej oddał głos Przewodniczącemu zespołu ds.  

Radny E. Mikołajczak przedstawił opinię o zgłoszonych kandydatach: 

Sąd Rejonowy w Nysie Wydział IV Pracy 
1. Danicka Krystyna Halina – jest zgłoszona przez Prezesa Sądu Rejonowego w Nysie jako 

wyróżniający się ławnik z bieżącej kadencji, spełnia wymogi formalne posiada wykształcenie 

wyższe prawnicze. Pełni funkcję ławnika od 2004 r. do nadal. Posiada w miejscu 

zamieszkania opinię pozytywną, przestrzega zasad współżycia społecznego i porządku 

prawnego. Motywem kandydowania jest poszerzanie wiedzy z zakresu prawa pracy. 

2. Dawidowicz Teresa – jest zgłoszona przez Związek Nauczycielstwa Polskiego, spełnia 

wymogi formalne. Ma ukończone studium nauczycielskie i jest instruktorem tańca. Pełni 

funkcję ławnika od 2008 r. do nadal. Posiada w miejscu zamieszkania opinię pozytywną, 

przestrzega zasad współżycia społecznego i porządku prawnego. Motywem kandydowania 

jest wrażliwość na problemy społeczne chęć pogłębiania wiedzy z zakresu prawa. 

Sąd Rejonowy w Nysie 
1. Bednarz Renata Małgorzata – jest zgłoszona przez mieszkańców, spełnia wymogi formalne. 

Posiada wykształcenie średnie zawodowe technik handlowiec, technik BHP obecnie jest na V 

semestrze Administracji GWSH. oraz W miejscu zamieszkania posiada bardzo dobrą opinię, 

uchodzi za kobietę spokojną, opanowaną, niekonfliktową. Ponadto udziela się społecznie w 

radzie sołeckiej Ściborza oraz w radzie rodziców. Przestrzega zasad współżycia społecznego. 

Motywem kandydowania jest możliwość rozwoju intelektualnego chęć poznania nowych 

ludzi, wymiana doświadczeń, zdobycie nowej wiedzy i praktyki w wykonywanej funkcji. 

2. Hołowacz Gabriela Teresa – jest zgłoszona przez Stowarzyszenie Perspektywa, spełnia 

wymogi formalne. Posiada wykształcenie średnie zawodowe. W miejscu zamieszkania 

 



posiada bardzo dobrą opinię uchodzi za kobietę spokojną, opanowaną, pomocną, zaradną i 

niekonfliktową. Przestrzega zasad współżycia społecznego. Motywem kandydowania jest 

postawa obywatelska chęć niesienia pomocy. 

3. Obidowicz Emilia – jest zgłoszona przez mieszkańców. Pełni funkcję ławnika od 2004 r. do 

nadal. Spełnia wymogi formalne. Posiada wykształcenie średnie technik ekonomista. Posiada 

w miejscu zamieszkania opinię pozytywną, przestrzega zasad współżycia społecznego i 

porządku prawnego. Motywem kandydowania jest współpraca z wymiarem sprawiedliwości i 

praworządności. 

4. Pomietło Janina Franciszka – jest zgłoszona przez mieszkańców, spełnia wymogi formalne. 

Pełniła funkcję ławnika w latach 2004 – 2007. Posiada wykształcenie średnie zawodowe 

ekonomiczno – administracyjne. Pełni funkcję sołtysa od 2003 r. W miejscu zamieszkania 

posiada bardzo dobrą opinię uchodzi za kobietę opanowaną, gospodarną, zaradną. 

Przestrzega zasad współżycia społecznego. Motywem kandydowania jest zdobywanie i 

pogłębianie nabytych doświadczeń i rozwój zainteresowań z tegoż zakresu. 

5. Potasiak Monika – jest zgłoszona przez stowarzyszenie Krewniacy, spełnia wymogi 

formalne. Posiada wykształcenie średnie zawodowe higienistka stomatologiczna oraz 

ukończone studia licencjackie na kierunku administracja państwowa. W miejscu 

zamieszkania posiada bardzo dobrą opinię uchodzi za kobietę spokojną, opanowaną, zaradną. 

Przestrzega zasad współżycia społecznego. Motywem kandydowania jest to, że funkcja 

ławnika związana jest z działalnością sądu, która ściśle wiąże się z jej specjalizacją na 

studiach. W związku z tym chciałaby poszerzyć swoją wiedzę od strony praktycznej. 

6. Rabiej – Matuszny Elżbieta – jest zgłoszona przez mieszkańców, spełnia wymogi formalne. 

Posiada wykształcenie średnie. Obecnie w trakcie studiów wyższych. W miejscu 

zamieszkania posiada bardzo dobrą opinię uchodzi za kobietę spokojną, opanowaną, 

niekonfliktową Przestrzega zasad współżycia społecznego. Motywem kandydowania jest 

zdobycie nowego doświadczenia oraz rzetelne wykonywanie obowiązku ławnika 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt uchwały w sprawie wyboru ławników do Sądu 

Rejonowego w Nysie na kadencję 20012 - 2015. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił o zgłaszanie kandydatów do komisji skrutacyjnej. 

Radny W. Krótkiewicz zadał pytanie czy członkowie Komisji Skrutacyjnej mogą głosować? 

Przewodniczący Rady Miejskiej odpowiedział, że tak mogą głosować. 

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej W. Nowakowska zgłosiła kandydaturę radnej Jolanty 

Kalisz, która wyraziła zgodę na kandydowanie. 

Przewodniczący Rady Miejskiej zgłosił radnego Tomasz Wiśniewskiego, który wyraził zgodę na 

kandydowanie. 

 



Przewodniczący Rady Miejskiej zgłosił radną Katarzynę Motykę, która wyraziła zgodę na 

kandydowanie. 

Przewodniczący Rady Miejskiej zgłosił radnego Przemysława Tetłaka, który wyraził zgodę na 

kandydowanie. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie skład Komisji Skrutacyjnej w osobach: 

1. Jolanta Kalisz, 

2. Tomasz Wiśniewski, 

3. Katarzyna Motyka,  

4. Przemysław Tetłak. 

Skład Komisji Skrutacyjnej został przyjęty jednogłośnie. 

Przewodniczący Rady Miejskiej ogłosił 10 minut przerwy. 

Po przerwie obrady zostały wznowione na sali posiedzeń obecnych jest 14 radnych. 

Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej P. Tetłak przedstawił sposób głosowania. Następnie 

rozdano karty do głosowania i przeprowadzono głosowanie. 

Radna J. Kalisz odczytała z listy obecności nazwiska radnych, którzy kolejno podchodzili do urny 

i wrzucali karty do głosowania. 

Przewodniczący Rady Miejskiej ogłosił 5 minut przerwy. 

Po przerwie obrady zostały wznowione na sali obecnych jest 14 radnych. 

Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej odczytał protokół z ustalenia wyników głosowania w 

wyborach ławników do sądów powszechnych sporządzony na sesji w dniu 29.09.2011 r. na 

kadencję od 2012 r. do 2015 r. 

zał. nr 15 

Na ławników zostały wybrane następujące osoby: 

Benarz Renata Małgorzata, 

Obidowicz Emilia 

Pomietło Janina Franciszka. 

J. Kalicz odczytała protokół z ustalenia wyników głosowania w wyborach ławników do sądów 

powszechnych sporządzony na sesji w dniu 29.09.2011 r. na kadencję od 2012 r. do 2015 r. 

zał. nr 16 

Na ławników zostali wybrani: 

Danicka Krystyna, Halina 

Dawidowicz Teresa. 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt uchwały w sprawie wyboru ławników do Sądu 

Rejonowego w Nysie na kadencję 2012 – 2015. Następnie zwrócił się do radnych czy są uwagi, 

lub pytania do przedstawionego projektu uchwały?  

 



Ponieważ nie było innych pytań Przewodniczący Rady Miejskiej poddał projekt uchwały pod 

głosowanie. 

GŁOSOWANIE 

w głosowaniu udział wzięło 14 radnych 

przy 14 głosach „za”, 0 „przeciw”, 0„wstrzymujących się” 

Uchwała nr XI/85/2011 została podjęta. 

zał. nr 17 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że punkt 17 obrad został zrealizowany.  

Do pkt 18. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Z.K. Michael rozpoczął dyskusję na temat wolnych wniosków i 

spraw różnych.  

Radna S. Sorka odczytała swoje oświadczenie, które jest konsekwencją nieprawdziwych słów 

wypowiedzianych pod jej adresem przez p. Burmistrza podczas posiedzenia wspólnego Komisji. 

zał. nr 18. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poruszył sprawę placu targowego. Stwierdził, że chciałby aby 

poczynić wszystko, aby w 2012 r. zająć konkretne stanowisko i żeby znalazło to odzwierciedlenie 

w budżecie na 2012 r. 

Radna E. Romańczyk poparła prośbę przedmówcy. 

Sołtys Kozielna zadała pytanie kiedy w Kozielnie pojawi się przewóz autobusowy osób rano i 

popołudniu? 

Burmistrz odpowiedział, że na tą chwilę Kozielno jest jedyną wioską odciętą praktycznie od 

Paczkowa, ale może być tak, że od 1 października większość wiosek będzie odciętych od 

Paczkowa, gdyż otrzymali powiadomienie od PKS-u, że w przypadku nie dofinansowania w 

kwocie 50.000 zł. zostaną zlikwidowane poszczególne linie. W najgorszej sytuacji będą Gościce. 

Transport pojawi się wówczas gdy będzie dopłata. PKS twierdzi, że trasa do Kozielna oraz wiele 

innych tras jest nieopłacalna. W przypadku Kozielna trasa została zlikwidowana natomiast w 

przypadku innych miejscowości prawdopodobnie od 1 października lub 1 listopada nie będą 

realizowane połączenia pomiędzy Paczkowem, a poszczególnymi wsiami. Na tą chwilę mówi się 

o dopłacie do PKS-u, a można dopłacać do kursu. Do dnia dzisiejszego nie otrzymano odpowiedzi 

od Starosty Powiatu odnośnie linii transportu powiatowego i nie wiadomo ile trzeba dopłacić do 

kursu do Kozielna żeby ten transport był. Gdyż stawka za 1 km to 3,30 zł. i nie jest w stanie 

stwierdzić ile trzeba dopłacić do Kozielna bo nie wiadomo jaka była rentowność tej trasy. Nikt na 

dzień dzisiejszy nie odpowie kiedy będzie transport. Druga sprawa to przyszły rok gdzie na 

pewno trzeba będzie zorganizować połączenie między poszczególnymi wioskami w tym i 

Kozielnem, a Paczkowem ze względu na to, że prawdopodobnie w przyszłym roku w ogóle nie 

będzie takich połączeń organizowanych przez Powiat i będzie trzeba znaleźć przewoźnika, do 

 



którego niekoniecznie trzeba będzie dopłacać. Jest po rozmowie z Firmą FAN, który mógłby 

przekazać dwa busy na Paczków, w podobny sposób organizowany jest transport w Głuchołazach. 

Ponadto przewoźnik z terenu Paczkowa, który nie wygrał przetargu na dowóz również jest 

zainteresowany organizacją dowozu na terenie gminy, czyli p. Francuz i niedawno pojawiła się 

osoba fizyczna, która chce założyć działalność i chce realizować te połączenia. Do końca roku na 

pewno nie będzie kursu do Kozielna. Może początkiem przyszłego roku bo wtedy Gmina będzie 

płacić. Nie wie czy to będzie PKS, gdyż nie ma on dostosowanej bazy transportowej. Dysponują 

dużymi autobusami, które się nie opłacają gdyż na tych trasach nie jeździ tyle osób. Jedyne 

rentowne autobusy to te, które dowożą dzieci do Nysy do szkoły, wszystkie inne pozostałe są 

nierentowne.  

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że specjalnie z tego powodu pojechał na sesję 

Rady Powiatu, gdyż chciał poczuć jakąś dyskusję wśród radnych Powiatu jaki im cel przyświecał, 

żeby przejąć PKS, a później wystąpić o dopłatę. Okazało się, że PKS ma straty i jak Gminy 

pozbierają środki to PKS będzie miał płynność przez jakiś czas, a nie było jakiegoś programu, 

który mógłby ten PKS uzdrowić. Nie wie jak to będzie w przyszłości wyglądać. Pewnie powstaną 

konkurencyjni przewoźnicy, którzy będą przejmować trasy. Prawie wszyscy Burmistrzowie, 

wszystkie Gminy, nie wyraziły zgody na taką formę dofinansowania. Mówi o tym, żeby później 

nie mówiono, że Rada nie chciała dać 50.000 zł. dlatego te autobusy nie kursują, bo to nie jest do 

końca prawda. 

Radny E. Mikołajczak w przypadku Paczkowa zaproponowano dofinansowanie w wysokości 

50.000 zł. w przypadku Korfantowa 10.000 zł. w przypadku Otmuchowa 20.000 zł. Jakimi 

kryteriami się kierowano? 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że na dzień dzisiejszy można tyle powiedzieć na 

temat PKS-u. 

Radny W. Krótkiewicz zadał pytanie że jeżeli będą zlikwidowane dwa kursy na Gościce, 

Unikowice to czy już są prowadzone jakieś wstępne negocjacje z przewoźnikiem, który zastąpiłby 

PKS? Zadał pytanie odnośnie prac interwencyjnych jakie są zasady finansowania, bo on słyszał że 

za 3 tygodnie będzie płacił Urząd, a tydzień rady sołeckie? On osobiście sobie tego nie wyobraża.  

Burmistrz odpowiedział, że faktem jest, że przyszły pieniądze na roboty publiczne i faktem jest, 

że każdy po miesiącu pracy powinien być zatrudniony na umowę zlecenie przynajmniej na 

tydzień czasu. Pytano się sołectw czy chcą z własnych budżetów kogoś na tydzień zatrudnić 

wystąpiono do szkół i przedszkoli też była mierna odpowiedź. Jedynie Zespół Szkół 

Ponadgimnazjalnych weźmie 5 osób i 1 osoba pójdzie do Szpitala.  

Radny W. Krótkiewicz poinformował, że nie dość, że osobom na robotach publicznych trzeba 

zabezpieczyć narzędzia i pracę i pilnować to jeszcze trzeba dopłacać do tego. 

 



Burmistrz odpowiedział, że odnośnie dowozu to dzieci ze szkół średnich mogą jeździć 

transportem szkolnych tylko w ramach miejsc siedzących. Następnie poinformował, że wszyscy 

radni są zaproszeni na dzień 5.10.2011 r. na uroczyste otwarcie kanalizacji na ul. Kościuszki, 

następnie będzie otwarcie małego muzeum p. Biernackiego. 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że punkt 18 obrad został zrealizowany 

Do pkt 19. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej Zdzisław Kazimierz 

Michael zamknął XI sesję Rady Miejskiej w Paczkowie. 

Sekretarz obrad: 

Eugenia Romańczyk      

         Przewodniczący posiedzenia: 

Protokołowała: 

Alicja Góral Sowa 

 
 
 
 
 
 
 
 
 

 


